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Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Α 

 

 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  ΔΗΜΟΥ  ΣΕΡΡΩΝ 

 

 

Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η  16η 

 

Της   11ης  Σεπτεμβρίου  2002 

 

Ημέρα  ΤΕΤΑΡΤΗ  και ώρα  13.30’ μ.μ. 

 

 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ :  ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ  ΖΗΣΗΣ 

 

 

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ : ΠΕΡΔΙΚΗΣ  ΖΗΣΗΣ                   

 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

Παπαδόπουλος Χρήστος – Αντιπρόεδρος, Αγγελίδης Πέτρος, Αναστασιάδης 

Αντώνιος, Βαβαλέκας Ιωάννης, Βέρρος Κων/νος, Βλάχος Ιωάννης, Γκότσης Ηλίας, 

Εμμανουηλίδου Καίτη, Ζαπάρα Μαίρη, Καβακλιώτης Αντώνιος, Κωνσταντινίδου 

Ελένη,  Μπάρκας Αθανάσιος,  Νέδος Νικόλαος, Σαουλίδης Στυλιανός, Σίγκας 

Γεώργιος, Στρατουδάκης Στυλιανός, Σωτηριάδης Δημήτριος,  Τερζόπουλος 

Γεώργιος, Τότσιος Ηλίας.  

  

 

ΑΠΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

1) Αργυριάδης Νικόλαος, 2) Βλάχος Ηλίας, 3) Καϊδατζής Νικόλαος (Γραμματέας 

Δ.Σ.), 4) Κουρουζίδης Μηνάς, 5) Μισυρλής Σπυρίδων,  6) Μπόγιογλου  Βάσω,  7) 

Νυκτοπάτης  Αντώνιος,  8) Συμεωνίδης Βασίλειος, 9) Συμεωνίδης Δημήτριος. 

 

Θ Ε Μ Α Τ Α    Η Μ Ε Ρ Η Σ Ι Α Σ   Δ Ι Α Τ Α Ξ Η Σ 

 

ΘΕΜΑ 1ο: Δημιουργία πίστωσης στον προϋπολογισμό του Δήμου για την εκτέλεση 

εργασιών: «Οργάνωσης στρατηγικού σχεδιασμού υποβολής προτάσεων 

και χρηματοδότησης έργων του Δήμου από το Γ’ Κοινοτικό Πλαίσιο 

Στήριξης».  

 

ΘΕΜΑ  2ο: Αποδοχή χρηματοδότησης από το ΥΠ.ΕΣ.Δ.Δ.Α. για την κατασκευή 

σχολικών κτιρίων.  

 

ΘΕΜΑ 3ο: Δημιουργία πίστωσης για την αμοιβή των προσληφθέντων με μίσθωση 

έργου στο Κ.Ε.Π.  
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ΘΕΜΑ 4ο: Έγκριση απολογισμού της 1ης Σχολικής Επιτροπής 1ου Γυμνασίου-1ου 

Λυκείου έτους 2001.    

 

ΘΕΜΑ  5ο: Οργάνωση χώρων ενταφιασμού πτωμάτων ζώων.  

   

ΘΕΜΑ 6ο: Έγκριση προμήθειας ειδών ατομικής προστασίας εργαζομένων στο Δήμο.  

 

ΘΕΜΑ 7ο: Σχετικά με την συμμετοχή του Δήμου σε αστική εταιρία μη 

κερδοσκοπικού χαρακτήρα με την επωνυμία «ΒΑΛΚΑΝΙΚΟ 

ΦΕΣΤΙΒΑΛ ΣΕΡΡΩΝ».    

 

ΘΕΜΑ 8ο: Έγκριση Π.Π.Ο.Π. του έργου: «Κατασκευή χώρου βιομηχανικών και 

βιοτεχνικών εκθέσεων».  

 

ΘΕΜΑ 9ο: Έγκριση μελέτης του έργου: «Συντήρηση και επισκευή όψεων και στέγης 

Δημοτικής Μουσικής Σχολής».  

 

ΘΕΜΑ 10ο: Έγκριση μελέτης του έργου: «Διάφορες περιφράξεις στο Δ.Δ. 

Οινούσας».   

 

ΘΕΜΑ 11ο:  Έγκριση μελέτης του έργου «Τσιμεντοστρώσεις δρόμων περιοχής Σιγής 

και Αγ. Ιωάννη».  

 

 ΘΕΜΑ 12ο: Έγκριση μελέτης του έργου: «Τσιμεντοστρώσεις δρόμων περιοχής 

Καμενικίων».  

 

ΘΕΜΑ 13ο: Έγκριση μελέτης του έργου: «Κατασκευή διακοσμητικών κρασπέδων 

παρτεριών».   

 

ΘΕΜΑ 14ο: Έγκριση μελέτης του έργου: «Συντήρηση περίφραξης αυλείου χώρου 1ου 

– 3ου Τ.Ε.Ε.».   

 

ΘΕΜΑ 15ο: Έγκριση μελέτης του έργου: «Αντικατάσταση κουφωμάτων στο 1ο – 3ο 

Τ.Ε.Ε. Σερρών». 

 

ΘΕΜΑ 16ο: Έγκριση μελέτης του έργου: «Αντικατάσταση κουφωμάτων Δημοτικού 

Σχολείου Ξηροτόπου». 

 

ΘΕΜΑ 17ο: Έγκριση ανάθεσης μελέτης: «Χωροθέτηση θέσεων Κτηνοτροφικών 

Πάρκων στο Δήμο Σερρών».  

  

ΘΕΜΑ 18ο:  Έγκριση του 2ου Ανακεφαλαιωτικού Πίνακα εργασιών του έργου: 

«Μετασκευή σφαγείου σε κτίριο πολλαπλών δραστηριοτήτων 

εκπαίδευσης και αθλητισμού».   

 

ΘΕΜΑ 19ο: Έγκριση του 3ου Συγκριτικού Πίνακα του έργου: «Κατασκευή ξενώνα 

και Αθλητικού Κέντρου στη Χρυσοπηγή».   
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ΘΕΜΑ 20ο: Παράταση προθεσμίας εκτέλεσης του έργου: «Ηλεκτροφωτισμός 

Δημοτικού Γηπέδου Σερρών».  

 

ΘΕΜΑ 21ο: Έγκριση μελέτης προμήθειας ιστών και φωτιστικών σωμάτων οδού 

Ανδρόνικου.  

 

ΘΕΜΑ 22ο: Λήψη Κυκλοφοριακής Κανονιστικής Απόφασης στην πόλη των Σερρών 

σχετικά με την απαγόρευση της νυκτερινής στάθμευσης των αστικών 

λεωφορείων στην Πλατεία Εμπορίου κ.λ.π.  

 

ΘΕΜΑ 23ο: Λήψη Κυκλοφοριακής Κανονιστικής Απόφασης στην πόλη των Σερρών.  

 

ΘΕΜΑ 24ο: Επέκταση – συμπλήρωση δικτύου ΦΟΠ στην Εθνική οδό Σερρών-

Δράμας.   

 

ΘΕΜΑ 25ο: Επέκταση – συμπλήρωση δικτύου ΦΟΠ στην εκκλησία του Αγ. 

Νικολάου.  

 

ΘΕΜΑ 26ο: Έγκριση και παραλαβή της Β’ φάσης της: «Μελέτης Ολοκληρωμένου 

σχεδίου ανάπτυξης (master plan) ορεινού όγκου Λαϊλιά Σερρών».  

 

ΘΕΜΑ 27ο: Τροποποίηση του ρυμοτομικού σχεδίου στο Ο.Π. 97 Σχεδίου πόλης 

Σερρών.  

 

ΘΕΜΑ 28ο: Έγκριση καταβολής αποζημίωσης ρυμοτομούμενων οικοπεδικών 

τμημάτων ιδιοκτησίας κ. Τραγούδα-Κηπουρού Σύρμως.  

 

ΘΕΜΑ 29ο: Έγκριση οικονομικής επιχορήγησης του Συλλόγου Βλάχων «Γεωργάκης 

Ολύμπιος».  

 

ΘΕΜΑ 30ο: Έγκριση έκτακτης οικονομικής επιχορήγησης του Μ.Γ.Σ. 

«Πανσερραϊκός».  

 

ΘΕΜΑ 31ο: Έγκριση οικονομικής επιχορήγησης Ε.Γ.Ε.- Παράρτημα Σερρών για 

κάλυψη εξόδων ενοικίου του οικήματος που στεγάζεται το γραφείο 

ισότητας του Δήμου Σερρών.   

 

ΘΕΜΑ 32ο: Επιστροφή χρημάτων ως αχρεωστήτως εισπραχθέντων.  

 

ΘΕΜΑ 33ο: Έγκριση έκδοσης αδειών καταστημάτων υγειονομικού ενδιαφέροντος.  

 

ΘΕΜΑ 34ο: Έγκριση – ενημέρωση επί αποφάσεων Δημοτικών Επιχειρήσεων.     
 

ΘΕΜΑ 35ο: Έγκριση δαπανών και προμηθειών για τις ανάγκες των υπηρεσιών του 

Δήμου.  
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ΘΕΜΑ 36ο: Επανασυγκρότηση Δ.Σ. των Σχολικών Επιτροπών: α) 23ης Σ.Ε. 14ου 

Δημ. Σχολείου και Νηπιαγωγείου Αγ. Ιωάννη και β) 24ης Σχολικής 

Επιτροπής 13ου και 27ου Νηπιαγωγείου και 15ου και 21ου Δημ. Σχολείων. 

 

ΘΕΜΑ 37ο: Συγκρότηση Δ.Σ. των Σχολικών Επιτροπών: α) 57ης Σχ. Επ. 1ου Λυκείου, 

β) 2ης Σχ. Επ. 2ου Γυμνασίου-2ου Λυκείου και γ) 17ης Σχ. Επ. 6ου και 16ου 

Δημ. Σχολείων.  

 

 

16η   Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η   2002 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Κύριε Δήμαρχε, κυρίες και κύριοι συνάδελφοι. Πριν από την 

ημερήσια διάταξη, το Προεδρείο ζητά την έγκριση από το Σώμα, των παρακάτω 

θεμάτων: 

 

1) Πρόταση χρηματοδότησης από το Επιχειρησιακό Πρόγραμμα 

«ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΣ» του Υπουργείου Πολιτισμού, στο μέτρο <Ενίσχυση 

υποδομών και μεγάλων επικοινωνιακών γεγονότων σύγχρονου πολιτισμού> 

για την ένταξη και χρηματοδότηση  του έργου: «Καθ’ ύψος προσθήκη και 

ανακατασκευή του Δημοτικού Κινηματογράφου <ΑΣΤΕΡΙΑ> του Δήμου 

Σερρών». Κατάθεση του τεχνικού δελτίου, κ.λ.π. 

2) Πρόταση βράβευσης της ιστορικής και λαογραφικής εταιρείας Σερρών-

Μενοίκου, με έδρα την Αθήνα και απόδοση τιμής προς τον εκλιπόντα 

λαογράφο και ιστορικό των Σερρών, κ. Νατάλη Εμμ. Πέτροβιτς, που θα γίνει 

στις 2-11-2002. 

3) Αποδοχή από το Δ.Σ.  του πρακτικού των επικεφαλής των συνδυασμών των 

υποψηφίων Δημάρχων ή εκπροσώπων τους και Νομαρχών, για την διάθεση 

δημοτικών χώρων στους συνδυασμούς των υποψηφίων κατά την προεκλογική 

περίοδο. Πρόκειται για πρακτικό που έδωσαν οι ίδιοι και υποθέτω, ότι το Δ.Σ. 

αποδέχεται αυτά που συμφωνήθηκαν. 

4) Η μελέτη του έργου: «Συντήρηση-στεγάνωση  του 12ου Δ.Σ.», στην περιοχή 

Ομονοίας. 

5) Έγκριση μελέτης του έργου: «Αποπεράτωση κλειστού γυμναστηρίου του Αγ. 

Ιωάννη». Πρόκειται για το πρώην εκθεσιακό κέντρο, με χρηματοδότηση από 

το πρόγραμμα <Ελλάδα 2004>. Θα δημοπρατηθεί με πρ/σμό 1.800.000 € και 

ειδικό πρ/σμό 440.205 €. Τεχνικό δελτίο που φεύγει για δημοπράτηση.  

6) Η μελέτη του έργου: «Κατασκευή W.C. στο πολιτιστικό κέντρο Οινούσας», 

το παλιό δημοτικό σχολείο.  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Κύριοι συνάδελφοι, εάν γίνει δεκτό από σας, ζητώ την 

έγκριση απασχόλησης 2 – 5 ατόμων, για τις ανάγκες  της Καθ/τας. Πρόκειται για 

τακτοποίηση ήδη απασχολούμενων ατόμων, τα οποία μου ζήτησαν διάφοροι Δ.Σ. να 

πάρω, με αποτέλεσμα να υπάρχουν ακάλυπτοι απασχολούμενοι. Εάν δεν το 

εγκρίνετε, ας το αφήσουμε για μετά τις εκλογές. Δεν πρόκειται να πάρουμε καινούρια 

άτομα. Απλώς ξέφυγε ο αριθμός των προσληφθέντων. Τα άτομα δουλεύουν, αλλά δεν 

μπορούν να καλυφθούν με σύμβαση.  

κ. Γκότσης: Εάν δουλεύουν, να περάσει το θέμα.  
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κ. Σίγκας: Δηλαδή, δεν θα πάρουμε καινούργια άτομα.  

κ. Γκότσης: Κύριε Δήμαρχε, αυτό γίνεται για να πληρωθούν οι εργάτες;  

κ. Σίγκας: Δεν θα γίνει δηλαδή δημοσίευση κ.λ.π. Πρόκειται για διμηνίτες;  

 

 

 - Εγκρίνονται όλα. 

 

 

ΘΕΜΑ 1ο: Δημιουργία πίστωσης στον προϋπολογισμό του Δήμου για την εκτέλεση 

εργασιών: «Οργάνωσης στρατηγικού σχεδιασμού υποβολής προτάσεων 

και χρηματοδότησης έργων του Δήμου από το Γ’ Κοινοτικό Πλαίσιο 

Στήριξης».  

 

 

 κ. Πρόεδρος: Ο πρ/σμός είναι 8.800 € συν ΦΠΑ.  Κατανοείται ότι το Κ.Π.Σ. 

τώρα ξεκινάει και πρέπει να οργανωθούμε σαν Δήμος για να καταθέσουμε τις πλέον 

αξιόπιστες προτάσεις.  

 κ. Βλάχος Ι.: Πού αναθέτουμε κ. Πρόεδρε;  

 κ. Τερζόπουλος:  Στον κ. Πίτσιο. 

 κ. Βλάχος Ι.: Εγώ είμαι υπέρ αυτής της άποψης, αλλά πρέπει να γνωρίζουν 

εδώ οι συνάδελφοι, ότι υπάρχει εδώ τεχνικό γραφείο γι’ αυτό τον σκοπό. Ο κ. Πίτσιος 

θα βοηθήσει – θα υποστηρίξει το γραφείο που λειτουργεί εδώ στις υπηρεσίες μας. 

Κάνω την διευκρίνιση για να γίνει κατανοητό.  

 κ. Τερζόπουλος: Ακριβώς, ο κ. Πίτσιος είναι συντοπίτης μας.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  2ο: Αποδοχή χρηματοδότησης από το ΥΠ.ΕΣ.Δ.Δ.Α. για την επισκευή 

σχολικών κτιρίων.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 3ο: Δημιουργία πίστωσης για την αμοιβή των προσληφθέντων με μίσθωση 

έργου στο Κ.Ε.Π.  

 

 

 κ. Πρόεδρος: Χρηματοδοτείται ο Δήμος από το πρόγραμμα <Κοινωνία της 

πληροφορίας> με 63.360 €. Αφορά απασχόληση και αποζημίωση 18 μηνών.  

 κ. Σίγκας: Αυτά τα άτομα, πως μπήκαν; Έγινε δημοσίευση; Πότε;  

 κ. Πρόεδρος: Έγινε δημοσίευση, δεν θυμάμαι πότε. 

 κ. Τερζόπουλος: Υπεβλήθησαν 50 αιτήσεις. Και η εγκύκλιος έλεγε, ότι με 

ευθύνη του κ. Δημάρχου, με κάποια συγκεκριμένα κριτήρια θα γινόταν η πρόσληψη.  
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Ότι προέβλεπε η εγκύκλιος τηρήθηκε. Το κύριο χαρακτηριστικό, ήταν η γνώση της 

πληροφορικής. 

 κα Ζαπάρα: Ήταν στην αρμοδιότητα του Δημάρχου, δηλαδή χωρίς επιλογή; 

 κ. Τερζόπουλος: Ο Δήμαρχος είχε την ευθύνη, να επιλέξει μέσα από τις 

αιτήσεις που υποβλήθηκαν, τα 4 (τέσσερα) άτομα, με κάποια κριτήρια. Η πρόσληψη 

είναι για 18 μήνες και μετά θα μας ορίσουν τι πρόκειται να γίνει.  

 κ. Μπάρκας: Η βασική εγκύκλιος ή το Προεδρικό Διάταγμα του κ. 

Σκανδαλίδη, είναι έτσι ακριβώς. Στις 12 ή 13 του μηνός έφυγε το έγγραφο, με τους 

αξιολογηθέντες.  Και μάλιστα, η πρώτη  που αξιολογήθηκε, είναι και υποψήφια 

Δημοτική Σύμβουλος, η κα Ασλανίδου. Και μάλιστα, έλεγε ότι έπρεπε να ληφθεί 

υπόψη, η κάρτα ανεργίας. Ναι μεν μπορούσε να βάλει ο Δήμαρχος όποια ήθελε, αλλά 

έπρεπε να εφαρμοστούν κάποιες προϋποθέσεις. Όταν αυτή μέχρι και τις 13 του μηνός 

ήταν υπάλληλος του Κ.Ε.Κ., νομίζω ότι αυτό είναι άδικο έναντι των άλλων.  

 κ. Τερζόπουλος: Δεν υπήρχε η προϋπόθεση της κάρτας ανεργίας.  

 κ. Μπάρκας: Εντάξει, δεν έχω την πλήρη φάκελο. Έκανα αίτηση στο Κ.Ε.Κ. 

να μου δώσουν τον πλήρη φάκελο για να δω σε ποιο πρόγραμμα ήταν. Το πιο ισχυρό 

όμως είναι, ότι αξιολογήθηκε πρώτη και ότι είναι και υποψήφια. Το γνωρίζετε πολύ 

καλά.  

 κ. Τερζόπουλος: Τι σημαίνει αυτό κ. Μπάρκα;  

 κ. Μπάρκας: Δεν ξέρω, είναι πολιτική απόφαση και πράξη και σας λέω ότι 

στα Κ.Ε.Π. είχε το δικαίωμα ο Δήμαρχος να πάρει όποιους ήθελε και καλά έκανε. 

Πέρα από όλα αυτά, νομίζω ότι έπρεπε να εφαρμοστεί η κάρτα ανεργίας.  Και σας 

λέω, ότι αυτή που πρώτη στείλατε, δούλευε στο Κ.Ε.Κ. Όσο γι’ αυτό που λέτε ότι 

έπρεπε να γνωρίζουν πληροφορική, αυτή νομίζω ότι τελείωσε κάτι που έχει σχέση με 

ιδεολογία κ.λ.π. Και μάλιστα είναι και υποψήφια Δημοτική Σύμβουλός σας.  

 κ. Τερζόπουλος: Υπάρχει απαγόρευση;  

 κ. Μπάρκας: Όχι δεν υπάρχει απαγόρευση. Εγώ όμως αυτό που έπεσε στην 

αντίληψή μου, πρέπει να το πω. Δεν ξέρω αν εφαρμόστηκε και η κάρτα ανεργίας. 

 κ. Βαβαλέκας: Η κοπέλα απασχολούνταν με ένα πρόγραμμα 8 μηνών στο 

Κ.Ε.Κ., ήταν αποσπασμένη στο γραφείο Κοινωνικής Μέριμνας, η σύμβασή της έληξε 

εδώ και 3 μήνες. Δεν ήταν απαραίτητη προϋπόθεση για να μπει στο Κ.Ε.Π. η κάρτα 

ανεργίας. Ουσιαστικά, προσέφερε εθελοντική εργασία, άμισθη στο γραφείο 

Κοινωνικής Μέριμνας. Επομένως, δεν ισχύουν αυτά που είπατε.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ο Νόμος δίνει την δυνατότητα στον Δήμαρχο να κάνει την 

επιλογή από πτυχιούχους Τ.Ε.Ι. ή Α.Ε.Ι. και σε αστικά κέντρα κάτω των 5.000 

κατοίκων, αν δεν υπάρχουν αιτήσεις πτυχιούχων, μπορούν να προσληφθούν και 

άτομα Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης. Εγώ, αυτό το οποίο επεδίωξα να κάνω, είναι το 

εξής:  Να καλύψω πρώτα το Κ.Ε.Π. από ειδικότητες και μετά απ’ αυτές τις 

ειδικότητες πήρα αυτούς που είχαν μεγαλύτερο βαθμό πτυχίου. Έναν Νομικό, έναν 

Δημόσιας Διοίκησης που είναι απαραίτητος, έναν φιλόλογο για την σύνταξη των 

εγγράφων και ένα άτομο για μειονεκτούσες ομάδες, όπως είναι οι παλιννοστούντες 

κ.λ.π. Λοιπόν, ήταν όλοι τους πτυχιούχοι και ο νόμος που έδινε την ευθύνη της 

επιλογής. Αλλά αντί να πάρω οποιονδήποτε άλλο, από αυτές τις κατηγορίες, πήρα 

αυτούς που είχαν τον μεγαλύτερο βαθμό πτυχίου. Αυτό ήταν το μοναδικό κριτήριο.  

Είναι 18μηνη η σύμβαση και το Κράτος δίνει μεγάλη σημασία στα Κ.Ε.Π., γι’ αυτό 

μας έδωσε την δυνατότητα να κάνουμε τις  επιπλώσεις κ.λ.π. με διαδικασίες 

σύμβασης. 
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Και τέλος πάντων, για πράγματα για τα οποία έχει ο Δήμαρχος την ευθύνη της 

επιλογής, τι άλλο να πούμε;  

 κ. Σίγκας: Γι’ αυτά τα παιδιά, η σύμβαση θα είναι κανονική, 18μηνη; Θα 

είναι ασφαλισμένοι στο Ι.Κ.Α.;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Θα είναι σύμβαση του Υπ. Εσωτερικών, το ασφαλιστικό 

δεν το ξέρω.  

 κα Εμμανουηλίδου: Θα είναι ασφαλισμένοι στο Τ.Ε.Β.Ε. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Επίσης, προβλέπεται μέσα από το  STAGE, άλλων 8 

παιδιών, διότι πρέπει να δουλεύει το Κ.Ε.Π. σε δύο βάρδιες και να δουλεύουν 8 και 8, 

16 άτομα.  

 κα Ζαπάρα: Επειδή άκουσα ότι το ένα άτομο είναι και υποψήφια Δημοτική 

Σύμβουλος, θα ήθελα να σας ρωτήσω το εξής: εάν το συγκεκριμένο άτομο εκλεγεί, 

θα υπάρχει ασυμβίβαστο να δουλεύει στο Κ.Ε.Π. και να είναι Δ.Σ.;  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εάν υπάρχει ασυμβίβαστο, θα αναγκαστεί να κάνει την 

επιλογή της. Αυτό είναι ευθύνη του συνδυασμού μας.  

 κ. Γκότσης: Κύριε Δήμαρχε, η συζήτηση που γίνεται, αφορά το αν υπάρχει 

ψόγος στην συγκεκριμένη περίπτωση, δηλαδή αν δέχτηκε να μπει Δ.Σ. η 

συγκεκριμένη κοπέλα, με την προϋπόθεση να προσληφθεί. Δώσατε όμως την 

απάντηση, ότι απ΄ αυτή την κατηγορία είχε το μεγαλύτερο πτυχίο. Οπότε δεν υπάρχει 

κανένας ψόγος. Με αυτή την διευκρίνιση, δεν είναι δεσμευτικό να συμμετέχει στο 

ψηφοδέλτιο, έχει όλο το δικαίωμα.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εδώ υποφέρουμε στο να πείσουμε  τον κόσμο, να 

αναμειγνύεται στα κοινά. Αν αρχίσουμε δημοσίως να συζητούμε και να θίγουμε 

κάποιους που αναμειγνύονται, δεν ταιριάζει σε μας αυτό το πράγμα. Αυτό πάει να 

δημιουργηθεί.  

 κα Ζαπάρα: Εγώ δεν είπα, ούτε εννοούσα αυτό.  

 

 

 - Εγκρίνεται. Ο κ. Μπάρκας δηλώνει ΠΑΡΩΝ. 

 

  

ΘΕΜΑ 4ο: Έγκριση απολογισμού της 1ης Σχολικής Επιτροπής 1ου Γυμνασίου-1ου 

Λυκείου έτους 2001.    

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  5ο: Οργάνωση χώρων ενταφιασμού πτωμάτων ζώων.  

   

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 6ο: Έγκριση προμήθειας ειδών ατομικής προστασίας εργαζομένων στο Δήμο.  
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 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 7ο: Σχετικά με την συμμετοχή του Δήμου σε αστική εταιρία μη 

κερδοσκοπικού χαρακτήρα με την επωνυμία «ΒΑΛΚΑΝΙΚΟ 

ΦΕΣΤΙΒΑΛ ΣΕΡΡΩΝ».    

 

 

 κ. Πρόεδρος: Έχετε υπόψη σας, πως το βράδυ της Δευτέρας, έγινε στην 

αίθουσα του Επιμελητηρίου, μια σχετική σύσκεψη για την δημιουργία μιας αστικής 

εταιρείας μη κερδοσκοπικού χαρακτήρα, με την επωνυμία: «ΒΑΛΚΑΝΙΚΟ 

ΦΕΣΤΙΒΑΛ ΣΕΡΡΩΝ». Εφόσον προχωρήσει αυτή η διαδικασία, με 

συμβολαιογραφικές πράξεις που θα γίνουν και πλήρη οικονομοτεχνική μελέτη, θα 

έρθει στο Δ.Σ., εφόσον  καταρχάς αποδεχόμαστε τη συμμετοχή, να εγκρίνουμε και 

την οικονομική συμμετοχή σ’ αυτή την εταιρεία.  

 κ. Βλάχος Ι.: Είναι δηλαδή μια κατ’ αρχάς απόφαση.  

 κ. Πρόεδρος: Είναι η έκφραση της βούλησης να συμμετέχουμε.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 8ο: Έγκριση Π.Π.Ο.Π. του έργου: «Κατασκευή χώρου βιομηχανικών και 

βιοτεχνικών εκθέσεων».  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 9ο:  Έγκριση μελέτης του έργου: «Συντήρηση και επισκευή όψεων και 

στέγης Δημοτικής Μουσικής Σχολής».  

 

 

 κ. Αναστασιάδης: Ένα λεπτό, δεν είναι σωστό αυτό. Δεν γίνεται σωστά η 

εργασία. Ποιος επιβλέπει το έργο αυτό; Για να γίνουν τα επιχρίσματα, ξηλώνονται 

όλα, και αφού πλυθεί καλά ο τοίχος, τότε γίνονται τα επιχρίσματα. Αλλιώς, θα 

ξαναπέσουν πάλι. Εάν δεν ξηλωθεί ο παλιός σοβάς και δεν πλυθεί καλά ο τοίχος, θα 

πέσει το επίχρισμα. 

 κ. Πρόεδρος: Επί των τεχνικών, υπεύθυνοι είναι οι επιβλέποντες και η Τ. 

Υπηρεσία. Δεν θα κάνουμε εμείς τους επιβλέποντες!  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 10ο:  Έγκριση μελέτης του έργου: «Διάφορες περιφράξεις στο Δ.Δ. 

Οινούσας».   
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 κ. Πρόεδρος: Πρόκειται για την περίφραξη του ποδοσφαιρικού γηπέδου και 

ενός τμήματος σε γκρεμό, όπου λίγο καιρόν πριν είχαμε και κάποια ατυχήματα. Τρία, 

τον αριθμό. Το γνωρίζουν οι συντοπίτες της Οινούσας.  

 κ. Βλάχος Ι.: Το έργο αφορά τις δυο περιφράξεις που αναφέρατε;  

 κ. Μπάρκας: Μήπως αυτές έγιναν; Και γιατί δεν γράφει για το γήπεδο κ.λ.π.;  

 κ. Πρόεδρος: Τους τίτλους των έργων, τους δίνει η Τ.Υ. του Δήμου.  

 κ. Βλάχος Ι.: Ζητήσαμε την μελέτη του έργου, για να δούμε ποιες 

περιφράξεις θα γίνουν και αυτή  δεν υπήρχε.  

 

 

 - Εγκρίνεται. Μειοψηφεί η Αντιπολίτευση (κ. Μπάρκας, κ. Σωτηριάδης, 

κ. Βλάχος Ι., κα Ζαπάρα Μ., κ. Αναστασιάδης, κ. Γκότσης).  

 

 

ΘΕΜΑ 11ο:  Έγκριση μελέτης του έργου «Τσιμεντοστρώσεις δρόμων περιοχής Σιγής 

και Αγ. Ιωάννη».  

 

 

 κ. Μπάρκας: Εδώ λέω όχι. Πού έγιναν αυτά και πότε; Το αναφέρω, γιατί 

υπάρχει ένα σοβαρό πρόβλημα, το οποίο το γνωρίζει και ο κ. Βέρρος και η κα 

Κωνσταντινίδου και το μεταφέρουν στους διαδρόμους. Τα έργα έρχονται έτσι, χωρίς 

να υπάρχει ο χαρακτηρισμός. Πριν από μισή ώρα έβλεπα τα έργα, εκτός αν υπάρχει 

κάποιο χαρτί που να λέει ποιοι είναι οι δρόμοι και τα σημεία. Όπως και στο 12ο θέμα, 

λέει: <Έγκριση μελέτης του έργου: Τσιμεντοστρώσεις δρόμων περιοχής 

Καμενικίων>. Βάλτε άνω, κάτω, που! Για να ξέρουμε πότε γίνανε. Τώρα τελευταία 

έπεσε πίσσα. Έγιναν, θα γίνουν;  Γιατί δεν γράφετε σε ποιο σημείο; Σε ποιο Ο.Π.;  

Εμείς αλλιώς το καταλαβαίνουμε. Γιατί να μην το ψηφίσουμε; Ας αποσυρθούν τα 

θέματα και να ξαναρθούν.  

 κ. Πρόεδρος: Δεν αποσύρονται τα θέματα κ. συνάδελφε.   

 

 

 - Εγκρίνεται. Μειοψηφεί η Αντιπολίτευση (κ. Μπάρκας, κ. Σωτηριάδης, 

κ. Βλάχος Ι., κα Ζαπάρα Μ., κ. Αναστασιάδης, κ. Γκότσης).  

 

 

 ΘΕΜΑ 12ο: Έγκριση μελέτης του έργου: «Τσιμεντοστρώσεις δρόμων περιοχής 

Καμενικίων».  

 

 

 - Εγκρίνεται. Μειοψηφεί η Αντιπολίτευση (κ. Μπάρκας, κ. Σωτηριάδης, 

κ. Βλάχος Ι., κα Ζαπάρα Μ., κ. Αναστασιάδης, κ. Γκότσης).  

 

 

ΘΕΜΑ 13ο: Έγκριση μελέτης του έργου: «Κατασκευή διακοσμητικών κρασπέδων 

παρτεριών».   
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 κ. Βλάχος Ι.: Εδώ ανακύπτει ένα σοβαρό θέμα. Πρόκειται να εγκρίνουμε 

κάποιες μελέτες, τις οποίες δεν έχουμε δει και δεν γνωρίζουμε. Γράφετε αφηρημένα 

και γενικά, κράσπεδα. Κράσπεδα, που; Στην Πλ. Εμπορίου;  

 κ. Τερζόπουλος: Στους πεζόδρομους.  

 κ. Βλάχος Ι.: Σε ποιους πεζόδρομους, γιατί δεν το αναγράφετε; Δεν υπάρχει 

μελέτη. Όπως επίσης  και για τις περιφράξεις και ποιοι συγκεκριμένοι δρόμοι στην 

περιοχή Σιγής και Αγ. Ιωάννη. Τι είναι σοκάκια, δρόμοι;  

 κ. Τερζόπουλος: Συνήθως είναι σοκάκια, γιατί οι δρόμοι οι κομβικοί, έχουν 

μπει στις δυο εργολαβίες και ασφαλτοστρώσεις.        

 κ. Βλάχος Ι.: Δεν νομίζετε ότι το Δ.Σ. έπρεπε να γνωρίζει, ποιοι δρόμοι είναι 

αυτοί; Αυτή είναι η ένστασή μας και η άρνησή μας κατά κάποιο τρόπο. Στα τυφλά, 

δεν μπορούμε να εγκρίνουμε κάποιες μελέτες. Είναι κατανοητό αυτό, δικαιολογείστε 

την άρνησή μας. 

 κ. Τερζόπουλος: Οι δυο εργολαβίες που έγιναν, είχαν μελέτες. Όμως αυτά, 

είναι άλλου είδους παρέμβαση. Φέτος ο χειμώνας, δημιούργησε πολλά προβλήματα. 

Και  δεν γίνονται με καμιά επιλογή και προτεραιότητα.  

 κα Ζαπάρα: Θέλω να συμπληρώσω το εξής: επειδή τυχαίνει να πηγαίνω λίγο 

πιο τακτικά στο Ιμαρέτ, θέλω να κάνω μια επισήμανση στον κ. Τερζόπουλο. Είδα, ότι 

εκεί από την κατηφόρα και μετά, δεν ξέρω ποιος την κάνει αυτή την δουλειά, αλλά 

όπως ήτανε τα χώματα, κάτι κομματάκια τούβλα και κάτι μικρές πετρούλες μπροστά 

στο Μουσείο, ξεκίνησαν και έβαλαν την άσφαλτο από πάνω. Μέσα σε δύο 

απογεύματα άρχισαν να βγαίνουν μπροστά στο μαγαζί μας ολόκληρα κομμάτια από 

άσφαλτο. Παρακολουθείστε λίγο αυτούς που κάνουν τις εργασίες!  

 κ. Τερζόπουλος: Αυτό που λέτε σε ποιο σημείο  έγινε;  

 κα Ζαπάρα: Από το Μουσείο, δυο οικοδομές πιο πάνω, μέχρι το μαγαζί.  

 κ. Τερζόπουλος: Εκεί και απέναντι; Δεν παρακαλέσαμε την οικογένεια 

Ζαπάρα, να καθαρίσει εκεί; 

 κα Ζαπάρα: Αφού μπαίνουν θεμέλια. Είναι δυνατόν να μην υπάρχει καθόλου 

χώμα; Δεν μιλώ μόνο για την οικογένεια Ζαπάρα, γιατί αυτή έτσι κι αλλιώς αυτή την 

στιγμή, εξ ανάγκης θα έχει κάποιο χώμα εκεί. Μιλώ, για την περιοχή από πάνω από 

το Νηπιαγωγείο, μέχρι την γωνία του Μουσείου, που έπεσε πολύ γρήγορα η 

άσφαλτος, χωρίς να καν να σκουπιστεί από κάτω ο δρόμος. Όσον αφορά γι’ αυτό που 

είπατε, εμείς μόλις βγει η οικοδομή στην πιλοτή, μόνοι μας θα το χρεωθούμε για να 

το βάλουμε. Δεν είναι σωστό να μην έχει καλή άσφαλτο. Εγώ μιλώ για την γενική 

δουλειά που έγινε. Δεν είναι κακό να παρακολουθήσετε το συνεργείο.  

  κ. Τερζόπουλος: Εκεί στην ιδιοκτησία σας, δεν γίνονται εργασίες; Δεν 

έπρεπε εκεί να ρίχναμε άσφαλτο, να τ’ αφήναμε μισό;  

 κ. Μπάρκας: Εμείς από το 10ο και κάτω, λέμε όχι.  

 κ. Τερζόπουλος: Δηλαδή, κα Ζαπάρα για την οδό Καραϊσκάκη, λέτε όχι;  

 κα Ζαπάρα: Εγώ έκανα γενικά μια επισήμανση και μου είπατε ότι είμαι 

λάθος. Δεν μίλησα για την οδό Καραϊσκάκη.  

 κ. Βλάχος Ι.: Η οδός Καραϊσκάκη, θα γίνει τσιμεντρόδρομος; Γιατί εδώ έτσι 

λέει: τσιμεντοστρώσεις. 

 κ. Τερζόπουλος: Όχι, θα γίνει άσφαλτος.  
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 - Εγκρίνεται. Μειοψηφεί η Αντιπολίτευση (κ. Μπάρκας, κ. Σωτηριάδης, 

κ. Βλάχος Ι., κα Ζαπάρα Μ., κ. Αναστασιάδης, κ. Γκότσης).  

 

 

ΘΕΜΑ 14ο: Έγκριση μελέτης του έργου: «Συντήρηση περίφραξης αυλείου χώρου 1ου 

– 3ου Τ.Ε.Ε.».   

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 15ο: Έγκριση μελέτης του έργου: «Αντικατάσταση κουφωμάτων στο 1ο – 3ο 

Τ.Ε.Ε. Σερρών». 

 

 

 κ. Μπάρκας: Είχε εκφράσει κάποιες απόψεις και αντιρρήσεις, σε ένα 

ανάλογο θέμα σε προηγούμενο Συμβούλιο, ο κ. Βέρρος. Αν θα γίνει με πρόχειρο 

διαγωνισμό και αν θα έρθουν κι άλλες μελέτες, για να δούμε τι ακριβώς έχει γίνει.  

κ. Πρόεδρος: Επρόκειτο  για την προμήθεια των κουφωμάτων.  

 κ. Βέρρος: Όντως σε εκείνο το Δ.Σ. ψήφισα παρών. Σε εκείνο το 

συγκεκριμένο θέμα έγινε πρόχειρος διαγωνισμός και ήρθαν προσφορές από διάφορα 

μαγαζιά. Ξεκαθάρισε όλη η διαδικασία.  

 

 

- Εγκρίνεται. 
 

 

ΘΕΜΑ 16ο: Έγκριση μελέτης του έργου: «Αντικατάσταση κουφωμάτων Δημοτικού 

Σχολείου Ξηροτόπου». 

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 17ο: Έγκριση ανάθεσης μελέτης: «Χωροθέτηση θέσεων Κτηνοτροφικών 

Πάρκων στο Δήμο Σερρών».  

  

 

 κ. Πρόεδρος: Πρόκειται να ανοίξει το σχετικό πρόγραμμα του Υπ. Γεωργίας 

και της Ευρωπαϊκής Ένωσης, για την δημιουργία και την λειτουργία κτηνοτροφικών 

πάρκων. Θέλουμε να έχουμε ετοιμότητα και προχωρούμε σε αυτές τις μελέτες, για να 

ετοιμάσουμε τον ανάλογο φάκελο.  

 κ. Βλάχος Ι.: Αν ενθυμούμαι καλά,  στο ΕΠΤΑ είχαμε εγκρίνει ένα ποσό 

30.000.000 δρχ. για την εκπόνηση αυτής της μελέτης. 

 κ. Πρόεδρος: Όχι κ. Συνάδελφε, είχαμε αποσύρει το θέμα, που ήταν πρ/σμού 

47 εκ. δρχ. συν ΦΠΑ. Δεν το δεχτήκαμε και προχωράμε τώρα με αυτόν τον τρόπο.  
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 κ. Βλάχος Ι.: Δηλαδή, με δικά μας χρήματα αναθέτουμε την εκπόνηση των 

συγκεκριμένων μελετών.  

 κ. Τερζόπουλος: Κάποια πράγματα σε κείνη την μελέτη θεωρήθηκαν περιττά 

κ. Βλάχο και βγήκαν απέξω.  

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 18ο:  Έγκριση του 2ου Ανακεφαλαιωτικού Πίνακα εργασιών του έργου: 

«Μετασκευή σφαγείου σε κτίριο πολλαπλών δραστηριοτήτων 

εκπαίδευσης και αθλητισμού».   

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 19ο: Έγκριση του 3ου Συγκριτικού Πίνακα του έργου: «Κατασκευή ξενώνα 

και Αθλητικού Κέντρου στη Χρυσοπηγή».   

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 20ο: Παράταση προθεσμίας εκτέλεσης του έργου: «Ηλεκτροφωτισμός 

Δημοτικού Γηπέδου Σερρών».  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 21ο: Έγκριση μελέτης προμήθειας ιστών και φωτιστικών σωμάτων οδού 

Ανδρόνικου.  

 

 

 κ. Μπάρκας: Εδώ δεν γράφει πόσα φωτιστικά και βλέπω 8.000 €. Πόσο πάει 

το φωτιστικό; 1.000 € περίπου;  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 22ο: Λήψη Κυκλοφοριακής Κανονιστικής Απόφασης στην πόλη των Σερρών 

σχετικά με την απαγόρευση της νυκτερινής στάθμευσης των αστικών 

λεωφορείων στην Πλατεία Εμπορίου κ.λ.π.  

 

 

12 



 

 

 κ. Πρόεδρος: Πέρασε ήδη από καιρό από την Δ.Ε., δημοσιεύθηκε στον τύπο 

σχετικά με την απαγόρευση της νυκτερινής στάθμευσης των αστικών λεωφορείων 

στην Πλατεία Εμπορίου κ.λ.π. από τον Σεπτέμβριο του τρέχοντος έτους, την 

απαγόρευση στάθμευσης μεγάλων οχημάτων πάνω από 3,5 τόνους μικτό φορτίο, σε 

όλη την έκταση του Δήμου  εντός κατοικημένων περιοχών, με εξαίρεση τα ιδιωτικά 

πάρκινγκ, με αφορμή τη λειτουργία πλέον του πάρκινγκ μεγάλων οχημάτων και την 

απομάκρυνση σε συνεννόηση με τον ΚΤΕΑΛ του οικίσκου του σταθμαρχείου μέχρι 

την τελική αποχώρηση της αστικής συγκοινωνίας από το κέντρο. Τυπικά τώρα, 

ολοκληρώνεται η απόφαση.  

 

 

  - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 23ο: Λήψη Κυκλοφοριακής Κανονιστικής Απόφασης στην πόλη των Σερρών.  

 

 

 κ. Πρόεδρος:  Πρόκειται για μεμονωμένες αιτήσεις δημοτών, που έχουν 

σχέση με τη λήψη απόφασης από το Δ.Σ. και θα εξυπηρετεί συγκεκριμένες ανάγκες. 

Για άτομα με ειδικές ανάγκες, κάποιες υπηρεσίες, όπως το Γηροκομείο, που 

εκτελούσε εργασίες προς την πλευρά του Νοσοκομείου, κ.λπ. Η εισήγηση της Δ.Ε. 

νομίζω ότι γίνεται αποδεκτή, αφού εξέτασε  και τις αιτήσεις και τις ενστάσεις που 

έγιναν.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 24ο: Επέκταση – συμπλήρωση δικτύου ΦΟΠ στην Εθνική οδό Σερρών-

Δράμας.   

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 25ο: Επέκταση – συμπλήρωση δικτύου ΦΟΠ στην εκκλησία του Αγ. 

Νικολάου.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 26ο: Έγκριση και παραλαβή της Β’ φάσης της: «Μελέτης Ολοκληρωμένου 

σχεδίου ανάπτυξης (master plan) ορεινού όγκου Λαϊλιά Σερρών».  
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 κ. Μπάρκας: Αν ανοίξετε το βιβλίο της μελέτης, εκτός από 5-6 σελίδες, τα 

άλλα όλα μέσα είναι φωτοτυπίες από εφημερίδες. Αυτή είναι η Β’ φάση; Το είδατε;  

 κ. Πρόεδρος: Ναι είναι η Β’ Φάση, το είδα κι εγώ και συμφωνώ με αυτά που 

λέτε. Τα παρατήρησα κι εγώ.  

 κ. Μπάρκας: Έχουν επισυνάψει κάτι μονόστηλα από εφημερίδες και λένε ότι 

είναι μελέτη.  

 κ. Πρόεδρος: Είναι υποχρεωτικό κ. συνάδελφε, μέσα στα προγράμματα αυτά 

και οι λεγόμενες δημοσιοποιήσεις των προγραμμάτων. Η ΑΝΕΣΕΡ, έτσι λειτουργεί. 

Πρέπει να κάνει χίλιες ανακοινώσεις για να δημιουργηθεί το ενδιαφέρον του κοινού, 

να συμμετάσχει με προτάσεις και φακέλους στο πρόγραμμα. Αυτή είναι η διαδικασία. 

 κ. Μπάρκας: Αυτά δηλαδή τα βάζουν μέσα για μελέτη;  

 κ. Πρόεδρος: Είναι η διαδικασία που πρέπει να γίνει από τους φορείς.  

 κ. Τερζόπουλος: Με αυτά επικαλείται πηγές κ. Μπάρκα.  

 κ. Μπάρκας: Έχω απορία. Προσέξτε εδώ τι γίνεται. Εκτός από τις πρώτες  3 

σελίδες, δεν ξέρω πόσο έχει πληρωθεί αυτή η μελέτη, από κει και πέρα αναφέρει 

εκδηλώσεις της ΑΝΕΣΕΡ στο Δήμο Εμ. Παπά, στην Δ.Ε.Π.Κ.Α., δελτίου τύπου της 

ΑΝΕΣΕΡ, και πάει λέγοντας. Όλο είναι έτσι. Κοινοτική πρωτοβουλία της ΑΝΕΣΕΡ 

κ.λ.π. Και αυτό ήρθε για μελέτη.  

 κ. Πρόεδρος: Αυτή είναι η διαδικασία. Δεν μπορεί να γίνει κάτι διαφορετικό, 

είναι υποχρεωτικό.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 27ο: Τροποποίηση του ρυμοτομικού σχεδίου στο Ο.Π. 97 Σχεδίου πόλης 

Σερρών.  

 

 

 κ. Πρόεδρος:  Είναι  περιοχή προς την επάνω Καμενίκια. Το 1995, 

δημιουργήθηκε μια τροποποίηση στο σχέδιο πόλης, με την δημιουργία 5 μικρότερων 

τετραγώνων με αριθμούς 97, 97α, 97β, 97γ, 97δ. Υπήρξε πρόβλημα. Αποτυπώθηκε η 

υφιστάμενη σήμερα κατάσταση, που δημιουργήθηκε μετά από το κτίσιμο δύο 

οικοδομών, δίπλα ακριβώς στην ιδιοκτησία του ενδιαφερομένου συνδημότη και επί 

της αιτήσεώς του το τμήμα πολεοδομίας και κτηματολογίου αποδέχεται την ένσταση-

πρόταση, ζητώντας την κατάργηση της ρυμοτομικής και οικοδομικής γραμμής στο 

οικόπεδο του αιτούντος και τη χάραξη νέας οικοδομικής γραμμής, η οποία ταυτίζεται 

με την ρυμοτομική.  Πρόκειται για υφισταμένη κατοικία, αλλά επίσης και για 

υφιστάμενες δίπλα δυο νέες κατοικίες. Δεκτή η αίτηση του ενδιαφερομένου και 

νομίζω ότι και το Δ.Σ. θα την δεχτεί.  

 κ. Βλάχος Ι.: Πολύ σωστό.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ 28ο: Έγκριση καταβολής αποζημίωσης ρυμοτομούμενων οικοπεδικών 

τμημάτων ιδιοκτησίας κ. Τραγούδα-Κηπουρού Σύρμως.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 29ο: Έγκριση οικονομικής επιχορήγησης του Συλλόγου Βλάχων «Γεωργάκης 

Ολύμπιος».  

 

ΘΕΜΑ 30ο: Έγκριση έκτακτης οικονομικής επιχορήγησης του Μ.Γ.Σ. 

«Πανσερραϊκός».  

 

 

 κ. Πρόεδρος: Στο 29ο και 30ο, πρόκειται για οικονομικές επιχορηγήσεις που 

εγκρίθηκαν το περασμένο έτος και δεν απεδόθησαν και επαναλαμβάνονται οι 

αποφάσεις για το τρέχον οικονομικό έτος.  

 

 

 - Εγκρίνονται. 

 

 

ΘΕΜΑ 31ο: Έγκριση οικονομικής επιχορήγησης Ε.Γ.Ε.- Παράρτημα Σερρών για 

κάλυψη εξόδων ενοικίου του οικήματος που στεγάζεται το γραφείο 

ισότητας του Δήμου Σερρών.   

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 32ο: Επιστροφή χρημάτων ως αχρεωστήτως εισπραχθέντων.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 33ο: Έγκριση έκδοσης αδειών καταστημάτων υγειονομικού ενδιαφέροντος.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 34ο: Έγκριση – ενημέρωση επί αποφάσεων Δημοτικών Επιχειρήσεων.     
 

 

 κ. Πρόεδρος: Δεν έχουμε αποφάσεις από καμία Δημοτική Επιχείρηση. 
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 - Αποσύρεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 35ο: Έγκριση δαπανών και προμηθειών για τις ανάγκες των υπηρεσιών του 

Δήμου.  

 

 

 κ. Μπάρκας: Μέσα στο φάκελο αυτό, υπάρχει μια εισήγηση που έχει σχέση 

με δύο κινητά τηλέφωνα. Δηλαδή, είναι τόσο επείγον; Χρειάζονται κινητά τηλέφωνα;  

 κ. Πρόεδρος: Λάθος καταλάβατε κ. συνάδελφε. Πρόκειται περί κέντρου που 

θα δέχεται και θα στέλνει τα κινητά τηλεφωνήματα, ούτως ώστε να μειωθεί το κόστος 

στο μισό. Αγοράζουμε δυο τέτοια κέντρα, μικρού κόστους, τα οποία θα μειώσουν το 

κόστος των συνδέσεων στο μισό.  

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 36ο: Επανασυγκρότηση Δ.Σ. των Σχολικών Επιτροπών: α) 23ης Σ.Ε. 14ου 

Δημ. Σχολείου και Νηπιαγωγείου Αγ. Ιωάννη και β) 24ης Σχολικής 

Επιτροπής 13ου και 27ου Νηπιαγωγείου και 15ου και 21ου Δημ. 

Σχολείων. 

 

 

 - Εγκρίνονται. 

 

 

ΘΕΜΑ 37ο: Συγκρότηση Δ.Σ. των Σχολικών Επιτροπών: α) 57ης Σχ. Επ. 1ου Λυκείου, 

β) 2ης Σχ. Επ. 2ου Γυμνασίου-2ου Λυκείου και γ) 17ης Σχ. Επ. 6ου και 16ου 

Δημ. Σχολείων.  

 

 

 - Εγκρίνονται. 

 

 

 Μετά από το πέρας  της συνεδρίασης, συντάχθηκαν τα πρακτικά αυτά και οι 

ακόλουθες αποφάσεις: 

 

 

951 / 2002 Υποβολή πρότασης χρηματοδότησης από το Επιχειρησιακό Πρόγραμμα 

«ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΣ» του Υπ. Πολιτισμού. 

 

952 / 2002 Έγκριση βράβευσης της Ιστορικής και Λαογραφικής Εταιρείας Σερρών-

Μελενίκου και απόδοση τιμής προς τον εκλιπόντα Λαογράφο των 

Σερρών Νατάλη Εμ. Πέτροβιτς.  
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953 / 2002 Αποδοχή πρακτικού επικεφαλής συνδυασμών υποψηφίων Δημάρχων και 

Νομαρχών για την διάθεση δημοτικών χώρων στους συνδυασμούς των 

υποψηφίων κατά την προεκλογική περίοδο.  

 

954 / 2002 Έγκριση μελέτης του έργου: «Συντήρηση-στεγάνωση 12ου Δημοτικού 

Σχολείου.                          

 

955 / 2002 Ομοίως του έργου: «Αποπεράτωση κλειστού γυμναστηρίου Αγ. Ιωάννη.                             

 

956 / 2002 Ομοίως του έργου: «Κατασκευή  W.C. στο Πολιτιστικό Κέντρο 

Οινούσας».                           

 

957 / 2002 Έγκριση απασχόλησης εποχικού προσωπικού επί δίμηνο.  

 

958 / 2002 Έγκριση δημιουργίας πίστωσης στον προϋπολογισμό του Δήμου για την 

εκτέλεση εργασιών  «οργάνωσης στρατηγικού σχεδιασμού υποβολής 

προτάσεων και χρηματοδότησης έργων του Δήμου από το Γ’ Κ.Π.Σ.  

 

959 / 2002 Αποδοχή χρηματοδότησης από το ΥΠΕΣΔΔΑ για την επισκευή 

σχολικών κτιρίων.  

 

960 / 2002 Δημιουργία πίστωσης για την αμοιβή των προσληφθέντων με μίσθωση 

έργου στο Κ.Ε.Π.                         

 

961 / 2002 Έγκριση απολογισμού της 1ης Σ.Ε. 1ου Γυμνασίου-1ου Λυκείου έτους 

2001.                             

 

962 / 2002 Έγκριση οργάνωσης χώρων ενταφιασμού πτωμάτων ζώων.  

 

963 / 2002 Έγκριση προμήθειας ειδών ατομικής προστασίας εργαζομένων στο 

Δήμο Σερρών έτους 2002.                               

 

964 / 2002 Έγκριση συμμετοχής του Δήμου σε αστική εταιρεία μη κερδοσκοπικού 

χαρακτήρα με την επωνυμία : «Βαλκανικό Φεστιβάλ Σερρών».  

 

965 / 2002 Έγκριση ΠΠΟΠ του έργου: «Κατασκευή χώρου βιομηχανικών και 

βιοτεχνικών εκθέσεων».                              

 

966 / 2002 Έγκριση μελέτης του έργου: «Συντήρηση και επισκευή όψεων και 

στέγης Δημοτικής Μουσικής Σχολής».  

 

967 / 2002 Ομοίως του έργου: «Διάφορες περιφράξεις στο Δ.Δ. Οινούσας».  

 

968 / 2002 Ομοίως του έργου: «Τσιμεντοστρώσεις δρόμων περιοχής Σιγής και Αγ. 

Ιωάννη».                           
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969 / 2002 Ομοίως του έργου: «Τσιμεντοστρώσεις δρόμων περιοχής Καμενικίων». 

 

970 / 2002 Ομοίως του έργου: «Κατασκευή διακοσμητικών κρασπέδων 

παρτεριών».  

 

971 / 2002 Ομοίως του έργου: «Συντήρηση περίφραξης αύλειου χώρου 1ου-3ου 

Τ.Ε.Ε.».                           

                           

972 / 2002 Ομοίως του έργου: «Αντικατάσταση κουφωμάτων στο 1ο-3ο Τ.Ε.Ε. 

Σερρών».                           

 

973 / 2002 Ομοίως του έργου: «Αντικατάσταση κουφωμάτων Δημοτικού Σχολείου 

Ξηροτόπου».                           

 

974 / 2002 Έγκριση ανάθεσης μελέτης: «Χωροθέτηση θέσεων Κτηνοτροφικών 

Πάρκων στο Δήμο Σερρών».  

 

975 / 2002 Έγκριση του 2ου Α.Π. του έργου: «Μετασκευή σφαγείου σε κτίριο 

πολλαπλών δραστηριοτήτων εκπαίδευσης και αθλητισμού».  

 

976 / 2002 Έγκριση του 3ου Σ.Π. του έργου: «Κατασκευή ξενώνα και αθλητικού 

κέντρου στη Χρυσοπηγή».                           

 

977 / 2002 Έγκριση παράτασης προθεσμίας εκτέλεσης του έργου: 

«Ηλεκτροφωτισμός Δημοτικού Γηπέδου Σερρών».  

 

978 / 2002 Έγκριση μελέτης προμήθειας ιστών και φωτιστικών σωμάτων οδού 

Ανδρόνικου.      

 

979 / 2002 Έκδοση κυκλοφοριακής κανονιστικής απόφασης στην πόλη των Σερρών 

σχετικά με την απαγόρευση της νυκτερινής στάθμευσης των αστικών 

λεωφορείων στην Πλατεία Εμπορίου κ.λ.π. 

 

980 / 2002 Έκδοση κυκλοφοριακής κανονιστικής απόφασης για τη ρύθμιση της 

κυκλοφορίας στην πόλη των Σερρών.  

 

981 / 2002 Επέκταση – συμπλήρωση δικτύου ΦΟΠ στην Εθνική οδό Σερρών-

Δράμας.           

 

982 / 2002 Ομοίως στην εκκλησία του Αγ. Νικόλα.  

 

983 / 2002 Έγκριση και παραλαβή της Β’ φάσης της «Μελέτης Ολοκληρωμένου 

σχεδίου ανάπτυξης (Μaster plan) ορεινού όγκου Λαϊλιά Ν. Σερρών».  

 

984 / 2002 Τροποποίηση του Ρυμοτομικού Σχεδίου στο Ο.Π. 97 σχεδίου της πόλης 

των Σερρών.  
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985 / 2002 Έγκριση καταβολής αποζημίωσης για ρυμοτομούμενη έκταση 

ιδιοκτησίας κ. Τραγούδα-Κηπουρού Σύρμως.  

 

986 / 2002 Έγκριση οικονομικής επιχορήγησης Συλλόγου Βλάχων Ν. Σερρών 

«Γεωργάκης Ολύμπιος».  

 

987 / 2002 Έγκριση οικονομικής επιχορήγησης Μ.Γ.Σ. Πανσερραϊκός.  

 

988 / 2002 Έγκριση οικονομικής επιχορήγησης ΕΓΕ-Παράρτημα Σερρών για 

κάλυψη εξόδων ενοικίου  του οικήματος που στεγάζεται το γραφείο 

ισότητας του Δήμου Σερρών. 

 

989 / 2002 Επιστροφή χρημάτων ως αχρεωστήτως εισπραχθέντων.  

 

990 / 2002 Έγκριση έκδοσης άδειας ίδρυσης και λειτουργίας κατ/τος ΥΠΕΡΑΓΟΡΑ 

ΤΡΟΦΙΜΩΝ των ΥΙΩΝ Ευθ. Χαβαλέ και ΣΙΑ.  

                          

991 / 2002 Ομοίως του κα/τος πώλησης τυποποιημένων παγωτών κ.λ.π. του κ. 

Παπανικολάου Νικολάου.                 

 

992 / 2002 Έγκριση έκδοσης άδειας ίδρυσης και λειτουργίας κατ/τος  

ΕΣΤΙΑΤΟΡΙΟ του κ. Παυλίδη Σάββα και Μάλαμα Στυλιανού.  

 

993 / 2002 Ομοίως Μ. Ο. στο ΚΑΦΕ-ΜΠΑΡ του κ. Μπέλλα Ιωάννη.                            

 

994 / 2002 Ομοίως Μ. Ο. στην  ΚΑΦΕΤΕΡΙΑ του κ. Πασχάλη Ευάγγελου – 

Κατσουρού Ε.  

 

995 / 2002 Ομοίως Μ. Ο. στο ΚΑΦΕ-ΜΠΑΡ του κ.Γρηγοριάδη Αγγέλου.  

 

996 / 2002 Ομοίως Μ. Ο. στην ΚΑΦΕΤΕΡΙΑ του κ. Παπουτσή Ηλία.    

 

997 / 2002 Ομοίως Μ. Ο. στο ΚΑΦΕ-ΜΠΑΡ του κ. Πλατινάρη Χ. Κακάτση Β., 

κ.λ.π. 

 

998 / 2002 Έγκριση χορήγησης άδειας λειτουργίας κατ/τος ΓΑΛΑΚΤΟΠΩΛΕΙΟΥ 

στην κα Σιτζίμη Μαρία, λόγω συνταξιοδότησης του συζύγου της.  

 

Πρ. 

16/1 / 2002 Αποσύρεται το 34ο θέμα της ημερήσιας διάταξης.            

 

999 / 2002 Έγκριση διαφόρων δαπανών για τις ανάγκες των Υπηρεσιών του Δήμου.  

 

1000 / 2002 Έγκριση δαπάνης εγκατάστασης και λειτουργίας δύο (2) τηλεφωνικών 

γραμμών κινητής τηλεφωνίας.  
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1001 / 2002 Έγκριση δαπάνης χρήσης μηχ/των του κ. Ιωάννου Σάββα για τον 

αποχιονισμό των δρόμων και των κοινοχρήστων χώρων.  

 

1002 / 2002 Ομοίως του κ. Πόρναλη Αποστόλου.   

 

1003 / 2002 Ομοίως του κ. Ακριτίδη Αλέκου.     

 

1004 / 2002 Ομοίως του κ. Καραμανίδη Αθανασίου.  

 

1005 / 2002 Ομοίως του κ. Κατσαμπάκη Νικολάου.  

 

1006 / 2002 Ομοίως του κ. Καρύδα Απόστολου.  

 

1007 / 2002 Ομοίως του κ. Βλάχου Γεωργίου.       

 

1008 / 2002 Ομοίως του κ. Αλαμάνου Ιορδάνη.     

 

1009 / 2002 Ομοίως του κ. Καφετζή Σωτηρίου.      

 

1010 / 2002 Ομοίως του κ. Μησαϊλίδη Λεωνίδα.  

 

1011 / 2002 Ομοίως του κ. Ζαρίμπα Βασιλείου.  

 

1012 / 2002 Ομοίως της «Ι. Ταίρης Α.Ε.Β.Ε.».   

 

1013 / 2002 Ομοίως του κ. Λιόγκα Νικολάου.       

 

1014 / 2002 Ομοίως του κ. Καντίδη Κων/νου.                

 

1015 / 2002 Ομοίως του κ. Κωστίδη Αποστόλου.   

 

1016 / 2002 Έγκριση μελέτης προμήθειας  υδραυλικού ανελκυστήρα στο Κέντρο 

Δημιουργικής Απασχόλησης Δήμου Σερρών.  

 

1017 / 2002 Ομοίως για την έκδοση των πρακτικών του 2ου Συνεδρίου Λαϊκού 

Πολιτισμού. 

 

1018 / 2002 Ομοίως προμήθειας χρηματοκιβωτίου για το Ταμείο του Δήμου.  

 

1019 / 2002 Έγκριση δαπάνης ταφής αζήτητου πτώματος.  

 

1020 / 2002 Έγκριση δαπάνης μικροφωνικής εγκατάστασης για εκδήλωση Φίλων 

Φιλαρμονικής Ορχήστρας.  

 

1021 / 2002 Έγκριση καταβολής ποσού στον κ. Κοασίδη Βύρωνα λόγω 

συμβιβασμού.  
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1022 / 2002 Ομοίως στον κ. Δραγίδη Κων/νο.         

 

1023 / 2002 Έγκριση δαπάνης προμήθειας στεφανιού για την κηδεία του Δημάρχου 

Κομοτηνής.  

 

1024 / 2002 Έγκριση δαπάνης για πνευματικά δικαιώματα ΑΕΠΙ για χρήση 

μουσικού ρεπερτορίου στις εκδηλώσεις των ΕΛΕΥΘΕΡΙΩΝ.  

 

1025 / 2002 Έγκριση δαπάνης εκδήλωσης με θέμα: «Ολοκληρωμένες παρεμβάσεις 

Αστικής Ανάπτυξης σε Τοπικές Ζώνες  Μικρής Κλίμακος στις περιοχές 

Άνω και Κάτω Καμενίκια, Ομόνοια, Καλύβια, Ευαγγελίστρια και 

Νίκαια». 

 

1026 / 2002 Έγκριση δαπανών και προμηθειών του Δ.Δ. Επταμύλων. 

  

1027 / 2002 Έγκριση δαπανών διοργάνωσης ημερίδας με θέμα: «Ψυχοπαιδαγωγική 

Υποστήριξη Μαθητών με ειδικές εκπαιδευτικές ανάγκες».  

 

1028 / 2002 Ομοίως με θέμα: «Ο Άγιος Κάλλιστος Πατριάρχης Κων/πόλεως και η 

Σερβική Κατοχή στις Σέρρες».  

 

1029 / 2002 Έγκριση δαπάνης παράθεσης μπουφέ για τον εορτασμό των 

«ΕΛΕΥΘΕΡΙΩΝ¨. 

 

1030 / 2002 Έγκριση καταβολής εξόδων κίνησης εκτός έδρας των υπαλλήλων κ.κ. 

Συναρίδου Μαρίας και Βεϊζαδέ Σοφίας.  

 

1031 / 2002 Έγκριση ανάθεσης εργασιών για την επισκευή και συντήρηση αυτ/των 

του Δήμου.  

 

1032 / 2002 Έγκριση προμήθειας ανταλλακτικών για την επισκευή αυτ/των και 

μηχ/των του Δήμου.  

 

1033 / 2002 Έγκριση καταβολής δαπάνης δημοσίευσης πρόσληψης Γιατρού 

Εργασίας και Τεχνικού Ασφαλείας.  

 

1034 / 2002 Ομοίως μονίμου προσωπικού.                              

 

1035 / 2002 Ομοίως για στεγαστικά  δάνεια Αθιγγάνων.  

 

1036 / 2002 Ομοίως εορταστικού μηνύματος για το Πάσχα.  

 

1037 / 2002 Επανασυγκρότηση Δ.Σ. του Ν.Π. «23η Σ.Ε. 14ου Δημ. Σχολείου και 

Νηπ/γείου Αγ. Ιωάννη».            
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1038 / 2002 Ομοίως της 2ης Σ.Ε. 13ου και 27ου Νηπ/γείων και 15ου και 21ου Δημ. 

Σχολείων 

 

1039 / 2002 Ομοίως της 16ης Σ.Ε. 5ου Δημ. Σχολείου. 

 

1040 / 2002 Ομοίως της 18ης Σ.Ε. 8ου Δημ. Σχολείου. 

 

1041 / 2002 Ομοίως της 19ης Σ.Ε. 9ου Δημ. Σχολείου. 

 

1042 / 2002 Ομοίως της 38ης Σ.Ε. 16ου Νηπιαγωγείου Σερρών. 

 

1043 / 2002 Ομοίως της 53ης Μουσικού Γυμνασίου-Λυκείου.  

 

1044 / 2002 Ομοίως της  9ης Σ.Ε. 1ου-3ου-4ου Τ.Ε.Ε. και ΣΕΚ Σερρών.  

 

1045 / 2002 Ομοίως της 21ης Σ.Ε. 5ου Νηπιαγωγείου - 12ου Δ.Σ. 

 

1046 / 2002 Ομοίως της 12ης Σ.Ε. 1ου - 7ου Δημ. Σχολείου και 20ου Νηπιαγωγείου. 

 

1047 / 2002 Ομοίως της 26ης Σ.Ε. 18ου Δημ. Σχολείου». 

 

1048 / 2002 Συγκρότηση Δ.Σ. του Ν.Π. 57η Σ.Ε. 1ου Λυκείου. 

 

1049 / 2002 Επανασυγκρότηση 2ης Σ.Ε. 2ου Γυμνασίου και 2ου Λυκείου.                          

 

1050 / 2002 Ομοίως της 17ης Σ.Ε. 16ου Δημ. Σχολείου.        

 

1051 / 2002 Ομοίως της  8ης Σ.Ε.  5ου Λυκείου.        

 

1052 / 2002 Ομοίως της  7ης Σ.Ε. 20ου Δημ. Σχολείου.        

 

1053 / 2002 Ομοίως της 48ης Σ.Ε. 4ου Γυμνασίου-4ου Λυκείου και Εσπερινού 

Γυμνασίου. 

 

1054 / 2002 Έγκριση δαπάνης συντήρησης ωρολογιού δημοτικού μεγάρου.  

 

1055 / 2002 Έγκριση δαπάνης εκτέλεσης χωματουργικών εργασιών στο 

Αυτοκινητοδρόμιο Σερρών.  

 

1056 / 2002 Ομοίως στο Αθλητικό Κέντρο Ομόνοιας.        

 

1057 / 2002 Επανασυγκρότηση  1ης Σ.Ε. 1ου Γυμνασίου.           

 

O ΠΡΟΕΔΡΟΣ TOY Δ. Σ.                                     

 

 

  ΠΕΡΔΙΚΗΣ ΖΗΣΗΣ                                               

22 



 

Τ Α     Μ Ε Λ Η 

 

 

 

Παπαδόπουλος Χρήστος 

 

Αγγελίδης Πέτρος 

 

Αναστασιάδης Αντώνιος 

 

Βαβαλέκας Ιωάννης 

 

Βέρρος Κων/νος 

 

Βλάχος Ιωάννης 

 

Γκότσης Ηλίας 

 

Εμμανουηλίδου Καίτη 

 

Ζαπάρα Μαίρη 

 

Καβακλιώτης Αντώνιος 

 

Κωνσταντινίδου Ελένη 

 

Μπάρκας Αθανάσιος 

 

Νέδος Νικόλαος 

 

Σαουλίδης Στυλιανός 

 

Σίγκας Γεώργιος 

 

Στρατουδάκης Στυλιανός 

 

Σωτηριάδης Δημήτριος 

 

Τερζόπουλος Γεώργιος 

 

Τότσιος Ηλίας 

 

 


